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Anonymizováno dle Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, 

o ochraně osobních údajů 

                                              Zápis                                 Z8/001 
 

z ustavujícího 1. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 15.11.2018 v 18.00 h 

  v zasedací místnosti  Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

  

Materiály: /doručeny  08.11.2018/ 

- Volební řád ZMČ Brno-jih  

- Jednací řád ZMČ Brno-jih 

- 11.1 Zásady odměňování  - neuvolněných členů ZMČ Brno-jih -  předsedů a členů 

komisí  a  členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih 

 

Materiály rozdané u prezence:  

- Upravený program ustavujícího zasedání ZMČ Brno-jih  

- Sdělení vedoucí OVV MMB o rozhodnutí Krajského soudu, kterým rozhodl o návrhu 

na neplatnost voleb 

- Návrh změny Volebního řádu čl. 4  a čl. 5 Volebního řádu Zastupitelstva městské části 

Brno-jih 

- Vzdání se mandátu pana Ing. Františka Mikuláška          

 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Kontrola mandátů 

3. Složení slibu 

4. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

5. Stanovení programu zasedání ZMČ 

6. Stanovení počtu členů RMČ Brno-jih 

7. Určení funkcí, pro které budou členové ZMČ Brno-jih uvolněni 

8. Volba starosty MČ Brno-jih  

9. Volba místostarosty (místostarostů) MČ Brno-jih  

10. Volba dalších členů Rady MČ Brno-jih 

11. Rozhodnutí o odměnách neuvolněných členů ZMČ Brno-jih  

12.  Různé 

 

Přítomni:  19 členů ZMČ Brno – jih /viz prezenční listina/ 

 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.05 h – stav 19 členů ZMČ Brno-jih. 

Zasedání zahájil dosavadní místostarosta pan Mgr. Josef Haluza a  přivítal členy 

zastupitelstva na ustavujícím zasedání ZMČ Brno-jih. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo 

řádně svoláno, zveřejněno na úřední desce a materiály řádně rozvezeny. Potom přečetl dle 

abecedního pořádku členy zastupitelstva, kteří byli zvoleni ve volbách ve dnech 5. a 6. října 

2018, s tím, že pan Ing. František Mikulášek se vzdal svého mandátu a na jeho místo 

nastoupil pan Ing. Vítězslav Janský. Dále pan místostarosta konstatoval, že zastupitelstvo po 

složení slibu zastupitelů, je usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

ověřovatelka paní Dita Nová neověřila bez udání důvodů. Budou se tímto zabývat v bodě 

různé. Poté předal slovo p. Ing. Zdeňku Harantovi, nejstaršímu členovi ZMČ, který se ujal 

řízení zasedání.  
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Pan Ing. Harant oznámil, že všichni členové ZMČ Brno-jih obdrželi domů společně 

s pozvánkou následující materiály:  

- Volební řád ZMČ Brno-jih  

- Jednací řád ZMČ Brno-jih 

- 11.1 Zásady odměňování  - neuvolněných členů ZMČ Brno-jih -  předsedů a členů 

komisí  a  členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih 

 

U prezence zastupitelé obdrželi tyto materiály: 

- Upravený program ustavujícího zasedání ZMČ Brno-jih  

- Sdělení vedoucí OVV MMB o rozhodnutí Krajského soudu, kterým rozhodl o návrhu 

na neplatnost voleb 

- Návrh změny Volebního řádu čl. 4  a čl. 5 Volebního řádu Zastupitelstva městské části 

Brno-jih 

- Vzdání se mandátu pana Ing. Františka Mikuláška          

 

ad 2) Kontrola mandátů 
 

2.1  Volba mandátové a volební komise 
 

Návrh p. Haranta na ustanovení Mandátové a volební komise v počtu 3 členů 

 

Návrhy: 

MVDr. Jan Kožíšek:                   Bc. Hana Vilámová 

Ing. David Grund:          Ing. Richard Vašíček  

MVDr. Jan Kožíšek:                   Roman Rektořík 

 

Hlasování o jednotlivých kandidátech: 

Bc. Hana Vilámová 

Hlasování: pro – 17          proti – 0          zdržel se – 2  
 

Ing. Richard Vašíček 

Hlasování: pro – 17          proti – 0          zdržel se – 2  
 

Roman Rektořík 

Hlasování: pro – 17          proti – 1          zdržel se – 1  
 

Byla schválena 3 členná  mandátová a volební komise ve složení – Bc. Hana Vilámová,                  

Ing. Richard Vašíček a p. Roman Rektořík. 

 
Ing. Harant vyzval mandátovou a volební komisi, aby si mezi sebou zvolili předsedu. 

Mandátová a volební komise oznámila, že předsedkyní byla zvolena paní Bc. Hana 

Vilámová. 

 

 

2.2   Ověření mandátů zastupitelů MČ Brno – jih 
Pan Harant vyzval předsedkyni mandátové a volební komise, k ověření mandátů zastupitelů. 
 

Zvolená komise ověřila platnost mandátů členů ZMČ Brno-jih na základě předložení 

občanských průkazů a osvědčení o zvolení člena ZMČ Brno – jih. 
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Mandátová a volební komise konstatovala, že mandáty byly ověřené a jsou platné. 

ad 3) Složení slibu 
 

3.1 Složení slibu 
 

Pan tajemník ÚMČ Brno-jih, Mgr. Vladimír Vařeka, přečetl Slib člena Zastupitelstva městské 

části statutárního města Brna: 

 

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu městské části a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony 

České republiky.“ 

 

Pan Ing. Harant požádal, aby každý člen ZMČ, postupně od pana Ing. Vítězslava Janského, 

vstal,  pronesl před zastupitelstvem slovo „slibuji“ a potvrdil svým podpisem na dokumentu, 

který mu bude předložen pracovnicí úřadu.  

 

Všech 19 členů ZMČ složilo slib člena Zastupitelstva městské části statutárního města Brna. 

 

 

ad 4) Stanovení programu zasedání ZMČ 
 

4.1 Stanovení programu zasedání 
 

Pan Ing. Harant navrhl změnu pořadí bodů programu tohoto ZMČ tak, že bod č. 4 bude 

přesunut před bod Různé a nově bude doplněn bod 10, volba Finančního a Kontrolního 

výboru. Poté přečetl nový program zasedání – upravený program ustavujícího zasedání ZMČ 

Brno-jih: 

1. Zahájení 

2. Kontrola mandátů 

3. Složení slibu 

4. Stanovení programu zasedání ZMČ 

5. Stanovení počtu členů RMČ Brno-jih 

6. Určení funkcí, pro které budou členové ZMČ Brno-jih uvolněni 

7. Volba starosty MČ Brno-jih  

8. Volba neuvolněného místostarosty (místostarostů) MČ Brno-jih  

9. Volba dalších členů Rady MČ Brno-jih 

10. Volba Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih 

11. Rozhodnutí o odměnách neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a občanů, kteří nejsou 

členy ZMČ Brno-jih  

12. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

13. Různé 

  

Mgr. Ing. Kypr vyslovil politování nad tím, že se v programu pozapomnělo na volbu 

Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih.   

Mgr. Haluza uvedl, že na volbu Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih se 

nezapomnělo, měla být pod bodem Různé.  

 

Hlasování o upraveném programu zasedání: 
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Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 

Program zasedání byl schválen. 

3.3 Schválení ověřovatelů zápisu 
 

Návrhy: 

Marek Janíček (navrhl Mgr. Ing. Kypr)  

Ing. David Grund (navrhl p. Boula)  

Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
  

Za ověřovatele zápisu byli schváleni pan Marek Janíček a Ing. David 

Grund. 

 

ad 5) Stanovení počtu členů RMČ Brno-jih 

 
Pan Ing. Harant navrhl pětičlennou RMČ (ze zákona vyplývá, že RMČ může být právě 

pětičlenná). 
 

Hlasování o  pětičlenné RMČ Brno-jih: 

Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 

Byla schválena pětičlenná RMČ Brno-jih. 

 

 

ad 6) Určení funkcí, pro které budou členové ZMČ Brno-jih 

uvolněni 
 

Pan Ing. Harant navrhl, aby uvolněnými funkcemi byla funkce starosty a jednoho člena rady. 

Funkce místostarosty, 4. a 5. člena RMČ byla neuvolněna. Vzhledem k tomu, že jde                        

o odchylku od platného volebního řádu, navrhl hlasovat o změně volebního řádu. Změnu čl. 4 

a 5 VŘ obdrželi zastupitelé při prezenci. Poté přečetl text výše uvedené změny: 

Změna čl. 4  a čl. 5 Volebního řádu Zastupitelstva městské části Brno-jih 
 

čl. 4  Volba starosty a místostarosty 
 

a) Funkce starosty je funkce uvolněná. Funkce místostarosty je funkce neuvolněná. 

Každý z funkcionářů je volen zvlášť ve výše uvedeném pořadí. 

 

      b) V případě veřejné volby předseda volební komise nechá hlasovat o navržených 

kandidátech v pořadí, ve kterém budou navrženi do okamžiku, než navržený 

kandidát získá nadpoloviční většinu všech hlasů. Každý člen Zastupitelstva má 

jeden hlas. 

 

c) V případě tajné volby členové Zastupitelstva obdrží orazítkované čisté hlasovací 

lístky, na které ve vyhrazeném prostoru za zástěnou napíší jméno kandidáta, kterému 

dávají hlas pro právě volenou funkci.Přeložený hlasovací lístek vloží před 

mandátovou  a volební komisí do hlasovací schránky. Komise sečte jednotlivé hlasy 

a vyhlásí výsledek volby. 
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d) Pokud není nikdo zvolen, navrhují se znovu kandidáti a volba se opakuje. 

 

e) Před každou volbou si může kterýkoliv člen Zastupitelstva vyžádat přestávku, o které 

rozhodne Zastupitelstvo hlasováním. 
 

 

čl. 5 Volba dalších členů Rady a výborů ZMČ 

Funkce třetího člena Rady je uvolněná. Funkce čtvrtého a pátého člena Rady jsou neuvolněné. 

Volba členů Rady, předsedů a členů výborů se provádí jednotlivě obdobným způsobem jako               

u volby starosty a místostarosty až do zvolení dosud neobsazených funkcí členů Rady. 

Obdobně se postupuje při doplňovací volbě. 

 
Hlasování o  Změně čl. 4  a čl. 5 Volebního řádu Zastupitelstva městské části                     

Brno-jih: 

Hlasování: pro – 11          proti – 2          zdržel se – 6 

Změna čl. 4  a čl. 5  Volebního  řádu Zastupitelstva městské části                   

Brno-jih  byla schválena. 

 
Hlasování o tom, že funkce starosty a jednoho člena rady budou uvolněny, funkce 

místostarosty a 2 členů rady budou neuvolněny: 
Hlasování: pro – 11          proti – 2          zdržel se – 6 

Funkce starosty a jednoho člena rady budou uvolněny, funkce 

místostarosty a 2 členů rady budou neuvolněny – schváleno. 

 

 

ad 7) Volba starosty MČ Brno - jih 

 

7.1 Volba starosty MČ Brno-jih  
 

Pan Ing. Harant navrhl dle upraveného volebního řádu veřejnou volbu všech volených funkcí. 

Hlasování o veřejné volbě všech volených funkcí: 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 

Všechny volené funkce budou voleny veřejně – schváleno. 
 

Poté p. Harant předal slovo předsedkyni mandátové a  volební komise (MVK). Předsedkyně 

MVK vyzvala k podání návrhů na starostu. Na tabuli bude napsáno jméno navrženého 

kandidáta, který se vyjádří, zda kandidaturu přijímá a krátce se představí. 

 

Návrhy: 

Návrh p. Kožíška - Mgr. Josef Haluza (ČSSD)  

 

Pan Mgr. Josef Haluza  prohlásil, že kandidaturu přijímá a krátce se představil. 

   

Hlasování: pro – 11          proti – 3          zdržel se – 5 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o starostovi MČ Brno-jih:  
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Starostou MČ Brno-jih byl zvolen pan Mgr. Josef Haluza. 
 

Pan Ing. Harant rovněž konstatoval, že starostou MČ Brno-jih byl zvolen pan Mgr. Josef 

Haluza. Poblahopřál mu ke zvolení a předal závěsný odznak. Poděkoval MVK a předal nově 

zvolenému starostovi řízení zasedání ZMČ Brno-jih, který poděkoval za projevenou důvěru. 

 

 

ad 8) Volba neuvolněného místostarosty (místostarostů) 

MČ Brno-jih 

 

8.1 Volba neuvolněného místostarosty (místostarostů) MČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Bouly - Ing. David Grund (ODS s podporou Svobodných) 
 

 

Hlasování: pro – 11          proti – 0          zdržel se – 8 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o neuvolněném místostarostovi MČ Brno-jih:                        

Neuvolněným místostarostou MČ Brno-jih byl zvolen pan Ing. David 

Grund. 
 

Pan starosta poblahopřál Ing. Davidovi Grundovi ke zvolení a on poděkoval. 

 

 

ad 9) Volba dalších členů Rady MČ Brno - jih 

  

9.1 Volba 3. člena RMČ Brno-jih (uvolněného) 
 

Návrhy: 

Návrh p. Vašíčka – Lukáš Boula (ODS s podporou Svobodných) 

 

Pan Lukáš Boula prohlásil, že kandidaturu přijímá a krátce se představil. 

 

Hlasování: pro – 11          proti – 0          zdržel se – 8 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 3. členovi RMČ Brno-jih (uvolněném):                        

3. členem RMČ Brno-jih (uvolněným) byl zvolen pan Lukáš Boula. 

 
 

  

9.2 Volba 4. člena RMČ Brno-jih (neuvolněného) 

 

Návrhy: 

Návrh p. Kožíška – Jiřina Bočková (STAN a BRNO PLUS) 
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Paní Jiřina Bočková prohlásila, že kandidaturu přijímá a krátce se představila. 

 

Hlasování: pro – 11          proti – 0          zdržel se – 8 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 4. členovi RMČ Brno-jih (neuvolněném):                        

4. členem RMČ Brno-jih (neuvolněným) byla zvolena paní Jiřina Bočková. 

 

 

9.3 Volba 5. člena RMČ Brno-jih (neuvolněného) 
 

Návrhy: 

Návrh p. Kožíška – Ing. Zdeněk Harant (Zvolen za ČSSD) 

 

Pan Ing. Zdeněk Harant prohlásil, že kandidaturu přijímá a krátce se představil. 

 

Hlasování: pro – 11          proti – 0          zdržel se – 8 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 5. členovi RMČ Brno-jih (neuvolněném):                        

5. členem RMČ Brno-jih (neuvolněným) byl zvolen pan Ing. Zdeněk 

Harant. 
 

Pan starosta poděkoval  a ukončil bod 9 a dle nově odhlasovaného programu přistoupil k bodu 

10 - Volba Finančního a Kontrolního výbor ZMČ Brno-jih. 

 

 

ad 10) Volba Finančního a Kontrolního výboru ZMČ                 

Brno-jih 

 

10.1 Stanovení počtu členů Finančního výboru ZMČ Brno-jih                                

a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Pan starosta navrhl, aby oba dva výbory byly tříčlenné. 

Hlasování o 3. členných výborech (FV a KV): 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 

Oba výbory (FV a KV) budou tříčlenné – schváleno. 
  
 

Pan starosta navrhl, aby volba probíhala podle upraveného volebního řádu a volba byla 

veřejná. 

Hlasování o veřejné volbě (FV a KV): 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 

Veřejná volba  FV a KV byla schválena. 
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10.2 Volba předsedy Finančního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Kožíšek – Jarmila Hauserová 

 

Hlasování: pro – 12          proti – 0          zdržel se – 7 
 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o předsedkyni Finančního výboru ZMČ Brno-jih:                        

Předsedkyní Finančního výboru ZMČ Brno-jih byla zvolena paní Jarmila 

Hauserová. 
 

Paní Hauserová prohlásila, že kandidaturu přijímá. Paní předsedkyně MVK konstatovala, že 

paní Hauserová dodatečně přijala kandidaturu – již byla zvolena. 

 

Mgr. Ing. Daniel Kypr poznamenal, že pan Ing. David Grund se měl rovněž představit a říct, 

zda kandidaturu přijímá. Pan Grund uvedl, že předal písemně souhlas s kandidaturou na 

funkci neuvolněného místostarosty MČ Brno-jih. 

 

 

10.3 Volba 2. člena Finančního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Grund – Ing. David Bartas 

Pan Ing. David Bartas prohlásil, že kandidaturu přijímá a krátce se představil. 

 

Návrh p. Potáček – Ing. Iva Paďourková 

Paní Ing. Iva Paďourková prohlásila, že kandidaturu přijímá a krátce se představila. 

 

Ing. David Bartas 

Hlasování: pro – 14          proti – 0          zdržel se – 5 
 

Paní předsedkyně komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek hlasování o 2. členovi 

Finančního výboru ZMČ Brno-jih:                        

2. členem Finančního výboru ZMČ Brno-jih byl zvolen pan Ing. David 

Bartas. 
 

 

10.4 Volba 3. člena Finančního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Janíček  – Ing. Iva Paďourková 

  

Ing. Iva Paďourková 

Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
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Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 3. členovi Finančního výboru ZMČ Brno-jih:                        

3. členem Finančního výboru ZMČ Brno-jih byla zvolena paní Ing. Iva 

Paďourková. 

10.5 Volba předsedy Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Kypr         – Marek Janíček  

Návrh p. Grund      –  Karel Potáček     - nepřijal kandidaturu      

Návrh p. Potáček     – Ing. Vítězslav Janský - nepřijal kandidaturu           

 

Pan Marek Janíček prohlásil, že kandidaturu přijímá a krátce se představil. 

Pan Karel Potáček a Ing. Vítězslav Janský kandidaturu nepřijali. 

 

Návrh p. Boula     – Ing. Jaroslav Trepeš – nepřijal kandidaturu             

Návrh p. Trepeš   – Petr Kittner           

 

Technická poznámka Ing. Haranta: Vzhledem k tomu, že se jedná o volbu předsedy KV ZMČ 

Brno-jih, znovu by se dotázal, a byly by předloženy nové návrhy. Jelikož zastupitelé 

se zřejmě domnívali, že se bude hlasovat o členech výboru, ne o předsedovi (bylo chybně 

napsáno na tabuli členem MVK). 

 

Pan starosta doporučil, aby 1. kolo návrhů bylo zrušeno (zmatečné). 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Vilámová požádala znovu o návrhy.  

 

Návrhy: 

Návrh p. Kypr         – Marek Janíček – přijímá kandidaturu         

Návrh p. Grund      –  Karel Potáček     - nepřijal kandidaturu        

Návrh p. Boula        – Ing. Vítězslav Janský – nepřijal kandidaturu             

      – Ing. Jaroslav Trepeš – přijímá kandidaturu                  

      – Mgr. Petra Česalová - nepřijala kandidaturu    

– Ing. Jaroslav Trepeš – v případě, že ostatní se vzdají, přijímá     

kandidaturu                  

 

Marek Janíček 

Hlasování: pro – 8          proti – 1          zdržel se – 10 
Marek Janíček nebyl zvolen. 

 

 

Ing. Jaroslav Trepeš  

Hlasování: pro – 18          proti – 0          zdržel se – 1 
Ing. Jaroslav Trepeš byl zvolen. 

 

Pan Trepeš se krátce představil. 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o předsedovi Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih:                        

Předsedou Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih byl zvolen pan Ing. Jaroslav 

Trepeš. 
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10.6 Volba 2. člena Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh p. Kypr         – Marek Janíček  - nepřijal kandidaturu   

Návrh p. Potáček    – Ing. Vítězslav Janský -  přijímá kandidaturu         

 

Pan Marek Janíček kandidaturu nepřijal, pan Ing. Vítězslav Janský kandidaturu přijal.  

 

Ing. Vítězslav Janský  

Hlasování: pro – 17          proti – 0          zdržel se – 2 
Ing. Vítězslav Janský byl zvolen. 

 

Pan Janský se krátce představil. 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 2. členovi Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih:    

2. členem Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih byl zvolen pan Ing. Vítězslav 

Janský. 
 

 

10.7 Volba 3. člena Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih 

 

Návrhy: 

Návrh pí Bočková  –  Karel Potáček  - nepřijal kandidaturu        

Návrh p. Kožíšek    – Radek Ponížil    -  přijímá kandidaturu         

 

Pan Karel Potáček kandidaturu nepřijal, pan Radek Ponížil kandidaturu přijal.  

 

Radek Ponížil     

Hlasování: pro – 11          proti – 2          zdržel se – 6 
Radek Ponížil byl zvolen. 

 

Pan Ponížil se krátce představil. 

Paní předsedkyně mandátové a volební komise Bc. Hana Vilámová oznámila výsledek 

hlasování o 3. členovi Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih: 

3. členem Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih byl zvolen pan Radek Ponížil. 

 
Pan starosta poděkoval předsedkyni a celé mandátové a volební komisi, a tímto uzavřel blok 

voleb. 

 

 

ad 11) Rozhodnutí o odměnách neuvolněných členů ZMČ 

Brno-jih a občanů, kteří nejsou členy ZMČ 

11.1 

Zásady odměňování  

-  neuvolněných členů ZMČ Brno-jih 
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 -  předsedů a členů komisí a členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ                   

Brno-jih   
Projednáno v RMČ Brno-jih na 120. zasedání dne  07.11.2018 

 

 
Komentář:  

Platnost odměňování neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a občanů, kteří nejsou členy ZMČ 

Brno-jih končí ke dni ustavujícího zasedání ZMČ. Proto odměňování neuvolněných členů 

ZMČ a občanů, kteří nejsou členy ZMČ pro nové funkční období je nutné schválit novým 

ZMČ. Předkládaný materiál je zpracován v souladu s platnou legislativou do 31.12.2018                     

a následně od 1. 1. 2019. Pro výpočet byl použit statistický počet obyvatel ke dni 1. 1. 2018                                              

(rok, ve kterém se uskutečnily volby do  zastupitelstev  obcí)  9.626 obyvatel. 

 
Projednáno v RMČ na 120. zasedání R7/120 dne 07.11.2018.  RMČ Brno-jih souhlasí se 

zněním Zásad odměňování neuvolněných členů ZMČ Brno-jih, předsedů a členů komisí                      

a členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih – viz příloha a předkládá je ZMČ Brno-jih 

k odsouhlasení. 

 

Návrh usnesení:   

ZMČ Brno-jih souhlasí se  zněním Zásad odměňování neuvolněných členů ZMČ Brno-jih, 

předsedů a členů komisí a členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih – viz příloha. 

 

Návrh Ing. Grunda o doplnění návrhu usnesení (předal písemně): 

 

- V případě rozdělení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklé komise na úrovni 

odpovídající sazbě komise původní. 

 

- V případě sloučení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklých komisí na 

úrovni odpovídající vyšší sazbě ze slučovaných komisí. 

 

Pan starosta přečetl doplněný návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 

Usnesení:   

ZMČ Brno-jih souhlasí se  zněním Zásad odměňování neuvolněných členů ZMČ Brno-jih, 

předsedů a členů komisí a členů výborů, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih – viz příloha.                      

V případě rozdělení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklé komise na úrovni 

odpovídající sazbě komise původní. V případě sloučení komisí se stanovuje výše odměny 

členů vzniklých komisí na úrovni odpovídající vyšší sazbě ze slučovaných komisí.   

 

Hlasování: pro – 13         proti – 3          zdržel se – 3            

Usnesení bylo přijato. 
 

 

ad 12) Dotazy, připomínky a podněty občanů 

 

12.1  Dotazy, připomínky a podněty občanů –  19.10 h  

 
Občanka: MŠ Hněvkovského, je zde nové vysoké zábradlí – nevyhovující, neplní účel před 

MŠ (2 vchody). Požadavek rozšířit (prodloužit) zábradlí. Předala p. starostovi nákres. 
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p. starosta: Podíváme se na to, prověříme. Předal paní telefonický kontakt na sebe. 

 

Jelikož z řad občanů nebyly vzneseny žádné další dotazy, ukončil pan starosta tento bod 

jednání – 19.15 hod. 

ad 13) Různé 
 

13.1   

Schválení zápisu 22. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 20. 9. 2018 
 

Pan starosta požádal paní Ditu Novou (ověřovatelku posledního zasedání ZMČ) o vyjádření, 

zda zápis podepíše. Zastupitelka paní Nová uvedla, že se nemohla dostavit k ověření zápisu 

z důvodu hospitalizace. Přislíbila, že si zápis projde a podepíše. Pan starosta jí poděkoval. 

 

 

 

13.2   

Informace pana starosty - posunutí termínu uzávěrky Jižního Kurýra 

4/2018 na 19.11.2018 
 

Minulá RMČ (R7/120 – 7. 11. 2018)  posunula termín uzávěrky Jižního kurýra z 11.11.2018 

na 19.11.2018 12.00 h). Vedlo je k tomu, že spousta občanů volala a ptala se, jak se situace na 

MČ vyvíjí. Občané nevědí, že se některé politické strany odvolají a běží lhůty, než proběhne        

a rozhodne soud. V Jižním Kurýru s původním termínem uzávěrky by byl podepsán ještě jako 

místostarosta. Než by byl vytištěn nový Jižní Kurýr a roznesen do domácností, už by bylo 

zvoleno nové vedení, a tím by občany mátli. Z těchto důvodů rada posunula termín o týden, 

aby občané věděli, na koho se mají obrátit.  
 

 

13.3   

Termín příštího zasedání Z8/002 - 13.12.2018 
 

Pan starosta požádal členy zastupitelstva, aby si poznačili termín příštího zasedání ZMČ 

Brno-jih Z8/002 – čtvrtek 13. prosince 2018. Tento termín je stanoven v závislosti na 

schvalování Rozpočtu MČ Brno-jih na rok 2018 – rozpočet musí být 15 dní zveřejněn (musí 

viset na úřední desce). 

 

13.4   

Termín první schůze RMČ Brno-jih R8/001 - 15.11.2018 
 

Pan starosta požádal členy RMČ, aby se po ukončení zasedání zastupitelstva dostavili do 

kanceláře starosty, aby mohla proběhnout 1. schůze RMČ Brno-jih. Zároveň požádal 

předsedy jednotlivých politických stran a hnutí, aby dodali do 23.11.2018 do 12.00 h návrhy 

na členy komisí RMČ Brno-jih ( Ing. Grund, pí Bočková, Ing. Janský, p. Kittner, p. Janíček). 

Dále p. starosta uvedl, že se předpokládá rozdělení komise školské, kulturní a sportovní na 

dvě komise – školskou komisi a kulturní a sportovní komisi. 

 

pí Dita Nová – Dotaz, co je vede k rozdělení této komise. Bude to i finančně zatěžující, zda to 

není vyhazování finančních prostředků? Komise fungovala dobře. 
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p. starosta – Pokud RMČ schválí, bude komise rozdělena. 

 

Následně pan starosta požádal pana místostarostu Ing. Davida Grunda, aby se dodatečně 

představil. Věří, že se jednalo pouze o pozapomnění. Následně se pan místostarosta 

přítomným krátce představil. 

 

13.5   

Dotazy 
 

Ing. Böhmová – Požadavek prověřit most přes Leskavu v Dolních Heršpicích, zda odpovídá 

kvalitě, bezpečnosti (drolí se).  

 
Ing. Rusler – Letos se prověřovalo. Dotazovali se na BKOM, z hlediska statiky je v pořádku, 

má revize. Drolení na to nemá vliv. 

 
p. Potáček – Dotaz, jak dlouho bude trvat oprava mostu v Komárově (za OBI). Není zde 

umístěna žádná cedule, kdo stavbu provádí a kdy bude hotová? 

 
p. starosta – Prověříme. Nyní byl v poště dopis, kterým žádají o prodloužení termínu 

zhotovení. 

 
Ing. Mgr. Kypr – Dotaz na přesun národní kulturní památky (NKP) božích muk – firma 

CALETA? 

 
p. starosta – Bude se rozšiřovat koryto řeky, cyklistická stezka povede pod mostem. NKP boží 

muka se musí posunout do míst, co vede cyklistická stezka. 
 

Ing. Mgr. Kypr – Dotaz proč provádí firma CALETA, NKP boží muka jsou v majetku 

statutárního města Brna? 

 
xxx – Vlastník a statutární jednatel firmy CALETA. Boží muka se musí posunout o 2,5 m, 

jsou v cestě úprav dle projektové dokumentace (v rámci stavby „Kompenzační opatření 

navýšeného terénu v okolí mostu na ulici Sokolova“) – povolení památkářů. 

 
Ing. Mgr. Kypr – Dotaz, proč firma CALETA nám bude budovat cyklistické stezky? 

 
Ing. Vacek – Toto nepovolovali, ale firma CALETA dostala plnou moc k realizaci stavby.  
 

Ing. Mgr. Kypr – Podotkl, že za tím ještě „něco je“, proč se cyklistické stezky dávají pod 

most. 

 
xxx – Je to z důvodu záplavového území, koncepce PPO, aby byly splněny podmínky 

protipovodňového opatření.                  

 
p. starosta – Informoval zastupitele, že kdokoliv z nich bude mít zájem, může se na projekt  

přijít podívat. 

 

Ing. Böhmová – NKP boží muka byla v zuboženém stavu v areálu Hněvkovského. Po 

souhlasu všech příslušných orgánů byla přesunuta. Nejsou tam léta. 
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Ing. Mgr. Kypr – Protipovodňová opatření (PPO) – obecná nebo firmy CALETA? 
 

p. starosta – Uvedl, že p. Kypr se může také dostavit, rád ho uvidí.   

 
 

Ing. Janský – Ubezpečovali ho, že MČ bude jednat, ale nenadchla ho výstavba BD Přízřenice 

u hospody (18ti bytový dům). Není zde dostatečné parkování, vše bude otočené do parčíku, 

který ztratí smysl. V usnesení RMČ bylo odsouhlaseno, přestože obě komise (komise 

výstavby a životního prostředí a komise pro hospodaření se svěřeným majetkem) byly proti.  

 

Ing. Janský přečetl text a následně předal písemně revokaci usnesení 116. RMČ Brno-jih 

R7/116 bod 6.1 ze dne 19. 9. 2018: 

 
„Usnesení: 

ZMČ Brno-jih revokuje usnesení RMČ R7/116 bod programu 6.1 žádost fa. PROVEX NOVA 

a nesouhlasí se záměrem stavby Bytový dům Na Sýpce na pozemcích investora sousedících 

s pozemkem SMB p.č. 255 v k.ú. Přízřenice, svěřeným MČ, dle studie vypracované fy 

Sollaron architects s.r.o., zodpovědným projektantem xxx. ZMČ ukládá majetkovému odboru 

vyrozumět písemně žadatele a majetkový odbor Magistrátu města Brna.“  

 
p. místostarosta – Uvedl, že je potřeba rozlišovat radu, která byla a radu, která byla nyní 

zvolena, zda to jde? Necítí se k tomu kompetentní, neviděl projekt ani studii. Ví, že se tam 

něco plánuje. On sám se k tomu vyjadřovat necítí kompetentní a domnívá se, že ani ostatní 

členové rady. To však neznamená, že se tím nebude zabývat.   

 
UČR - p. Boula – Uvedl, že nebude hlasovat o něčem, s čím není obeznámen.   

 
p. Janíček – Dotaz na pana místostarostu, zda byl členem stavební komise (komise výstavby         

a životního prostředí?   

 
p. místostarosta – Uvedl, že nebyl členem komise výstavby a životního prostředí. 

 
Ing. Janský – Neříkal „nově zvolená rada“. Zdůraznil, že to byla minulá rada. Nesouhlasí 

s projektem a bude rád, když se najde nějaké řešení. 

 
p. starosta – Ubezpečil p. Janského, že se na to podívají. 

 
p. Janíček – Uvedl, že byl p. Janským podán návrh usnesení v bodě Různé. Návrh byl 

předložen. Mělo by se projednat a hlasovat o něm.  

 

 

Pan starosta přečetl návrh usnesení předložený Ing. Janským a nechal o něm hlasovat:      
Usnesení: 

ZMČ Brno-jih revokuje usnesení RMČ R7/116 bod programu 6.1 žádost fa. PROVEX NOVA 

a nesouhlasí se záměrem stavby Bytový dům Na Sýpce na pozemcích investora sousedících 

s pozemkem SMB p.č. 255 v k.ú. Přízřenice, svěřeným MČ, dle studie vypracované fy 

Sollaron architects s.r.o., zodpovědným projektantem xxx. ZMČ ukládá majetkovému odboru 

vyrozumět písemně žadatele a majetkový odbor Magistrátu města Brna.  
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Hlasování: pro – 9         proti – 0          zdržel se – 10            

Usnesení nebylo přijato. 

 
Ing. Mgr. Kypr – Má dotaz na tři radní, kteří to odsouhlasili. Jsou zde, prosí o informaci,                

o co jde. Hlasovalo pět radních.  

 
pí Bočková – Byla pro. Když hovořila s občany, většina jich říkala, že je to pěkný barák                  

a hezky vypadá. Ať se jedná o jakoukoliv věc, polovině „vesnice“ se to líbí a druhé zase ne. 

S těmi, co hovořila, se to líbilo. 

 
pí Nová – Dům, co se zboural, se měl koupit, aby to bylo pro obec. Vy už jste tomu dali volno 

v minulém období. Přízřeničtí poděkují i panu Rotreklovi. Měli by přesunout jeho pomník do 

těch míst.                   

 
UČR - p. Boula – Uvedl, že pan Z. Rotrekl tu není a není vhodné o něm takto hovořit.   
 

Ing. Harant – Projednávali na komisi výstavby a životního prostředí – byla proti. Z tohoto 

důvodu se na zasedání rady zdržel – nehlasoval pro.                 

 

 

13.6  Závěr 
 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast 1. ustavující zasedání ZMČ Brno-jih. 

 

Ukončení ustavujícího zasedání ZMČ v 19.42 h. 
 

 

Zapsala: Pažoutová D. 

V Brně dne 16.11.2018 

 

 

Ověřili dne:………………………………………………… 

 

 

 

Marek Janíček: …………………………………………….. 

 

 

 

Ing. David Grund: ………………………………………….. 
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       Mgr. Josef Haluza 

                                                                                starosta MČ Brno-jih 


